
'  RAJ)A  POWIATU

NOWOTOMYSłaEGO
':.%., ul. Poziiańska 33

z 64-300 Nowy Tomyśl

AO.BR.0002.23.2020

PROTOKÓŁ Nr XX111/2020
Z OBRAD  XXIII  SESJI

RADY  POWIATU  NOWOTOMYSKIEGO

z dnia  9 grudnia  2020  r.

w zdalnym  trybie  obradowania

1. Otwarcie  XXIII  sesji  i stwierdzenie  quorum.

Przewodnicząca  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  Renata  Gruszka  o godzinie  13.00

otworzyła  obrady  XXIII sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.  Przewodnicząca  poinformowała,

że sesja odbywa  się  w zdalnym  trybie  obradowania.  Przewodnicząca  powitała  radnych,

Starostę  Nowotomyskiego  - Andrzeja  Wilkońskiego,  Wicestarostę  Nowotomyskiego  -

Marcina  Brambora,  członków  Zarządu  Powiatu,  Sekretarza  Powiatu  -  Ewę Bąbelek,  Skarbnika

Powiatu  - Barbarę  Golon,  Kierownika  Wydziału  Leśnictwa  i Ochrony  Środowiska -  Zofię

Pacholak  - Laskowską  oraz  obecnego  na sali Radcę Prawnego  - Wojciecha  Lignowskiego  i

informatyków  Starostwa  Powiatowego.

Przewodnicząca  poprosiła  radnych  o potwierdzenie  swojej  obecności  drogą

elektroniczną.  Przewodnicząca  poinformowała,  że obecność  potwierdziło  19 radnych  i

stwierdziła  quorum.

Lista obecności  radnych  stanowi  załącznik  nr I  do protokołu.

Przewodnicząca  przypomniała,  że obrady  sesji  są transmitowane  i nagrywane,

a administratorem  nagrań  jest  Starosta  Nowotomyski.

2. Przedstawienie  porządku  obrad.

Przewodnicząca  poinformowała,  że porządek  obrad  wraz  z wszystkimi  materiałami  był

dostępny  na tabletach,  w Biuletynie  Informacji  Publicznej  oraz  na tablicy  ogłoszeń  Starostwa

Powiatowego  i zapytała,  czy do porządku  obrad  są uwagi  lub zapytania?  Nikt  się nie zgłosił.

Przewodnicząca  przypomniała,  że wszystkie  materiały  na dzisiejszą  sesję  były  przyjęte  bez

uwag  na posiedzeniu  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  oraz  wspólnym

posiedzeniu  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa  oraz  Komisji  Edukacji,

Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej,  które  odbyły  się w dniu  dzisiejszym.

3. Przyjęcie  protokołu  z XXII sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Przewodnicząca  poinformowała,  że do z protokołu  sesji nie wpłynęły  żadne  uwagi  lub

wnioski  na piśmie.

Przewodnicząca  poddała  protokół  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

Przyjęcie  protokołu  z XXII sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.



Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  przyjęła  protokół  z XXII sesji Rady

Powiatu  Nowotomyskiego

4.  Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Zarządu  Powiatu

Nowotomyskiego  w okresie  międzysesyjnym.

Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Zarządu Powiatu  Nowotomyskiego  w

okresie  międzysesyjnym  stanowi  załącznik  nr 2 do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że w okresie  międzysesyjnym  odbyło  się 5 posiedzeń

Zarządu,  a sprawozdania  z posiedzeń  radni  mieli  udostępnione  na tabletach.

Przewodnicząca  zapytała,  czy są pytania  i poprosiła  o zgłaszanie  się do dyskusji.

W dyskusji  wzięli  udział:

>  Sylwester  Kamyszek:

Radny  wyraził  swoją  wątpliwość  co do quorum,  czy wszyscy  radni  są obecni  na sesji?

Radnemu  wydaje  się, że większość  radnych  ma wyłączone  kamery,  co nie jest  uczciwe  w

stosunku  do nagrywanej  sesji i przeprowadzenia  obrad.

>  Adam  Pilc:

Radny  nawiązał  do spotkania  Zarządu  z dnia  1 grudnia  br., pkt  9, na którym  Zarząd

rozważał  rozwiązanie  umowy  najmu  pomieszczeń  przy ul. Poznańskiej  30 (administracja

szpitala).  Radny  zapytał,  czy Zarząd  ma inny  pomysł  na te pomieszczenia  i gdzie  miałaby  się

przenieść  administracja  szpitala?

Przewodnicząca  poprosiła  Starostę  o udzielenie  odpowiedzi  radnemu  Adamowi

Pilcowi.

>  Andrzej  Wilkoński:

Starosta  poinformował,  że Zarząd,  na jednym  ze swoich  posiedzeń,  postanowił,  aby

obiekt  przy  ul. Poznańskiej  30 przeznaczyć  na potrzeby  administracyjne.  W związku  z tym

wszystkie  podmioty,  które  dzierżawią  pomieszczenia  otrzymały  wypowiedzenia  do końca  2022

roku,  w tym  także  SP ZOZ, który  prowadzi  tam  swoją  działalność  administracyjną.  Jeżeli  chodzi

o tą jednostkę,  to do tematu  wrócimy  po 2022  roku,  natomiast  ta działalność  jest  typowo

administracyjna,  więc  nie ma zagrożenia,  że pozostaną  bez pomieszczeń  biurowych.  Ponieważ

budynek  będzie  w całości  remontowany,  dla porządku  organizacyjnego  i prawnego  wszystkie

podmioty  otrzymały  wypowiedzenia.  W imieniu  Zarządu  Starosta  i Wicestarosta  wraz z
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Dyrektorem  SP ZOZ  prowadzili  także  rozmowy  nad  ewentualnym  przeniesieniem  administracji

szpitala  na  pierwszą  kondygnację  budynku  stacji  dializ,  jednak  cena  dzierżawy  tych

pomieszczeń  okazała  się  zbyt  wysoka.  Pojawił  się  też  problem,  ponieważ  sanepid  kwestionuje

funkcjonowanie  w obecnych  warunkach  lokalowych  tych  dwóch  działalności,  czyli  działalności

leczniczej  z działalnością  administracyjną.

Przewodnicząca  poprosiła  Radcę  Prawnego  o udzielenie  odpowiedzi  na zapytanie

radnego  Sylwestra  Kamyszka.

>  Wojciech  Lignowski:

Radca  Prawny  poinformował,  że to, czy w trakcie  sesji ktokolwiek  z radnych  ma

włączoną  kamerkę,  czy nie, nie wpływa  na prawomocność,  czy też stwierdzenie  quorum

dzisiejszej  sesji.  Potwierdzeniem  tego  było  zgłoszenie  uczestnictwa  na wstępie  i zaznaczenie

w  systemie  odpowiedniej  opcji,  jak  również  uczestniczenie  w  trybie  zdalnym,  gdzie

wystarczająca  jest  tzw.  fonia.  Brak  obrazu  nie  wpływa  na stwierdzenie  quorum  dzisiejszej  sesji.

Przewodnicząca  zapytała,  czy ktoś  jeszcze  chciałby  zabrać  głos?  Nikt  się nie  zgłosił.

5.  Przedstawienie  Raportu  z realizacji  ,,Programu  Ochrony  Środowiska  dla  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata  2018  -  2021  z perspektywą  do  roku  2025"

Raport  z realizacji,,Programu  Ochrony  Środowiska  dla Powiatu  Nowotomyskiego  na lata 2018

-  2021  z perspektywą  do roku  2025"  stanowi  załącznik  nr 3 do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że radni  otrzymali  obszerny  materiał  na tablety  i

poprosiła  panią  Kierownik  Wydziału  Leśnictwa  i Ochrony  Środowiska,  aby  zgodnie  z przepisami

przedstawiła  przedmiotowy  Raport.

Kierownik  Wydziału  Leśnictwa  i Ochrony  Środowiska  -  Zofia  Pacholak  -  Laskowska

poinformowała,  że co dwa  lata,  po uchwaleniu,,Programu  Ochrony  Środowiska  dla Powiatu

Nowotomyskiego"  Zarząd  Powiatu  jest  zobligowany  do sporządzenia  Raportu  z wykonania

tego  Programu.  Raport  został  radnym  przekazany  w październiku,  aby  można  było  wcześniej

się  z nim zapoznać.  Materiał  jest  obszerny,  ale sporządzony  w sposób  przejrzysty.  Pani

Kierownik  w sposób  wyczerpujący  przedstawiła  przedmiotowy  Raport.

Przewodnicząca  zapytała,  czy  są pytania  do Raportu.  Nikt  się nie  zgłosił.

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  bez uwag  przyjęła  Raport  z realizacji  ,,Programu

Ochrony  Środowiska  dla  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2018  -  2021  z perspektywą  do

roku  2025".

6. Podjęcie  uchwał  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w  sprawie:

a) zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2020

Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok 2020  stanowi

załącznik  nr 4 do protokołu.
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Przewodnicząca  poinformowała,  że  w  dniu  dzisiejszym  odbyły  się  posiedzenia

wszystkich  Komisji  Rady Powiatu,  na których  zostały  pozytywnie  zaopiniowane  wszystkie

projekty  uchwał.  Przewodnicząca  poprosiła  panią  Skarbnik  o przedstawienie  głównych  założeń

do projektu  uchwały.

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że w celu  dostosowania  do potrzeb  wynikających  z

realizacji  budżetu  dokonuje  się zmian  w planach  budżetowych:

>  Starostwa  Powiatowego  w Nowym  Tomyślu,

>  Powiatowego  Urzędu  Pracy  w Nowym  Tomyślu,

>  Powiatowego  Centrum  Sportu  w Nowym  Tomyślu,

>  Powiatowego  Centrum  Usług  Wspólnych  w Nowym  Tomyślu,

>  Zespołu  Szkół  nr  1 w Nowym  Tomyślu,

>  Zespołu  Szkół  nr 1 w Zbąszyniu,

>  Poradni  Psychologiczno  - Pedagogicznej  w Nowym  Tomyślu,

>  Specjalnego  Ośrodka  Szkolno  -  Wychowawczego  w Zbąszyniu,

>  Komendy  Powiatowej  Państwowej  Straży  Pożarnej  w Nowym  Tomyślu.

Pani  Skarbnik  omówiła  poszczególne  zmiany.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się

nie  zgłosił.

Głosowano  w  sprawie:

zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2020.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor.  Dariusz  Chłooek.  Konrad  Drag.  Adam  Frackowiak,...  , Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XX111/226/2020 w

sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2020.

b) wyrażenia  zgody  na udzielenie  ulgi  w  spłacie  należności  cywilnoprawnej

Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na udzielenie  ulgi  w  spłacie  należności

cywilnoprawnej  stanowi  załącznik  nr 5 do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że projekt  uchwały  był dostępny  na tabletach  i

poprosiła  o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.  ISlikt się nie  zgłosił.

Głosowano  w  sprawie:

wyrażenia  zgody  do udzielenia  ulgi  w spłacie  należności  cywilnoprawnej.
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Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg, Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XX111/227/2020 w
sprawie  wyrażenia  zgody  na udzielenie  ulgi  w spłacie  należności  cywilnoprawnej.

c) szczegółowych  zasad,  sposobu  i trybu  udzielania  ulg w spłacie  należności  o charakterze

cywilnoprawnym  oraz  określenia  warunków  dopuszczalności  pomocy  publicznej.

Projekt  uchwały  w sprawie  szczegółowych  zasad, sposobu  i trybu  udzielania  ulg w spłacie

należności  o charakterze  cywilnoprawnym  oraz  określenia  warunków  dopuszczalności  pomocy

publicznej  stanowi  załącznik  nr 6 do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że projekt  uchwały  był dostępny  na tabletach  i

poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie zgłosił.

Głosowano  w sprawie:

szczegółowych  zasad, sposobu  i trybu  udzielania  ulg w spłacie  należności  o charakterze

cywilnoprawnym  oraz  określenia  warunków  dopuszczalności  pomocy  publicznej.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XX111/228/2020 w
sprawie  szczegółowych  zasad, sposobu  i trybu  udzielania  ulg w spłacie  należności  o

charakterze  cywilnoprawnym  oraz  określenia  warunków  dopuszczalności  pomocy

publicznej.

d) zmiany  uchwały  w  sprawie  trybu  prac  nad  projektem  uchwały  budżetowej  powiatu

Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  uchwały  w sprawie  trybu  prac nad projektem  uchwały

budżetowej  powiatu  stanowi  załącznik  nr 7 do protokołu.
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Przewodnicząca  poinformowała,  że projekt  uchwały  był dostępny  na tabletach  i

poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie zgłosił.

Głosowano  w sprawie:

zmiany  uchwały  w sprawie  trybu  prac  nad projektem  uchwały  budżetowej  powiatu.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg, Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XX111/229/2020

zmieniającą  uchwałę  w sprawie  trybu  prac  nad  projektem  uchwały  budżetowej  powiatu.

e) ustalenia  wysokości  opłat  za usunięcie  pojazdów  z drogi  i ich przechowywanie  oraz

wysokości  kosztów  z tym  związanych

Projekt  uchwały  w sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  za usunięcie  pojazdów  z drogi i ich

przechowywanie  oraz wysokości  kosztów  z tym związanych  stanowi  załącznik  nr 8 do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że projekt  uchwały  był dostępny  na tabletach  i

poprosiła  o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie zgłosił.

Głosowano  w sprawie:

ustalenia  wysokości  opłat  za usunięcie  pojazdów  z drogi  i ich przechowywanie  oraz  wysokości

kosztów  z tym  związanych.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacho1ak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XX111/230/2020

ustalenia  wysokości  opłat  za usunięcie  pojazdów  z drogi  i ich przechowywanie  oraz

wysokości  kosztów  z tym  związanych.

f) zmiany  uchwały  w  sprawie  zawarcia  przez  Powiat  Nowotomyski  porozumienia  z

Powiatem  Poznańskim  dotyczącego  powierzenia  Powiatowi  Poznańskiemu  zadania
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organizacji  przewozów  o charakterze  użyteczności  publicznej  w zakresie  publicznego

transportu  zbiorowego  w powiatowych  przewozach  pasażerskich

Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  uchwały  w sprawie  zawarcia  przez Powiat  Nowotomyski

porozumienia  z Powiatem  Poznańskim  dotyczącego  powierzenia  Powiatowi  Poznańskiemu  zadania

organizacji  przewozów  o charakterze  użyteczności  publicznej  w zakresie  publicznego  transportu

zbiorowego  w powiatowych  przewozach  pasażerskich  stanowi  załącznik  nr 9 do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że projekt  uchwały  był dostępny  na tabletach  i

poprosiła  o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie  zgłosił.

Głosowano  w  sprawie:

zmiany  uchwały  w sprawie  zawarcia  przez  Powiat  Nowotomyski  porozumienia  z Powiatem

Poznańskim  dotyczącego  powierzenia  Powiatowi  Poznańskiemu  zadania  organizacji

przewozów  o charakterze  użyteczności  publicznej  w  zakresie  publicznego  transportu

zbiorowego  w powiatowych  przewozach  pasażerskich.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XX111/231/2020
zmieniającą  uchwałę  w sprawie  zawarcia  przez  Powiat  Nowotomyski  porozumienia  z

Powiatem  Poznańskim  dotyczącego  powierzenia  Powiatowi  Poznańskiemu  zadania

organizacji  przewozów  o charakterze  użyteczności  publicznej  w zakresie  publicznego

transportu  zbiorowego  w powiatowych  przewozach  pasażerskich.

g) uchwalenia  planu  pracy  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  na 2021  rok

Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  planu  pracy  Rady Powiatu  Nowotomyskiego  na 2021

rok  stanowi  załącznik  nr 10  do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że projekt  uchwały  był dostępny  na tabletach  i

poprosiła  o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie  zgłosił.

Głosowano  w  sprawie:

uchwalenia  planu  pracy  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  na 2021  rok.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:
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ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XX111/232/2020

uchwalenia  planu  pracy  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  na 2021  rok.

h) zatwierdzenia  planów  pracy  komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  na 2021  rok

Projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  planów  pracy  komisji  Rady  Powiatu

Nowotomyskiego  na 2021  rok  stanowi  załącznik  nr Il  do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że projekt  uchwały  był dostępny  na tabletach  i

poprosiła  o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie  zgłosił.

Głosowano  w  sprawie:

zatwierdzenia  planów  pracy  komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  na 2021  rok.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XX111/233/2020

zatwierdzenia  planów  pracy  komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  na 2021  rok.

i) zatwierdzenia  planu  pracy  i kontroli  Komisji  Rewizyjnej  na 2021  rok

Projekt  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  planu  pracy  i kontroli  Komisji  Rewizyjnej  na 2021  rok

stanowi  załącznik  nr 12  do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że projekt  uchwały  był dostępny  na tabletach  i

poprosiła  o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie  zgłosił.

Głosowano  w  sprawie:

zatwierdzenia  planu  pracy  i kontroli  Komisji  Rewizyjnej  na 2021  rok.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (19)
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Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XX111/234/2020

zatwierdzenia  planu  pracy  i kontroli  Komisji  Rewizyjnej  na 2021  rok.

j) zmiany  uchwały  w  sprawie  powołania  Komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego

Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  uchwały  w sprawie  powołania  Komisji  Rady Powiatu

Nowotomyskiego  stanowi  załącznik  nr 13  do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że projekt  uchwały  był dostępny  na tabletach  i

poprosiła  o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie  zgłosił.

Głosowano  w  sprawie:

zmiany  uchwały  w sprawie  powołania  Komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Wyniki  głosowania

ZA: 18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: 1, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (18)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (1)

Marek  Wichtowski

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  większością  głosów  podjęła  uchwałę  nr

XX111/235/2020 zmieniającą  uchwałę  w  sprawie  powołania  Komisji  Rady  Powiatu

Nowotomyskiego.

k) likwidacji  Młodzieżowej  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego

Projekt  uchwały  w sprawie  likwidacji  Młodzieżowej  Rady Powiatu  Nowotomyskiego  stanowi

załącznik  nr 14  do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że projekt  uchwały  był dostępny  na tabletach  i

poprosiła  o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie  zgłosił.

Głosowano  w  sprawie:

likwidacji  Młodzieżowej  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Wyniki  głosowania

ZA: 14,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: 5, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0
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Wyniki  imienne:

ZA (14)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Renata  Gruszka,  Dorota

Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Markowski,  Jacek Pieprzyk,

Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (5)

Maria  Galas,  Ireneusz  Kozecki,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Adam  Pilc

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  większością  głosów  podjęła  uchwałę  nr

XXll1/235/2020  likwidacji  Młodzieżowej  Rady Powiatu  Nowotomyskiego.

7. Sprawozdanie  z wyników  kontroli  przeprowadzonej  przez Komisję  Rewizyjną  Rady

Powiatu  Nowotomyskiego  w Poradni  Psychologiczno  -  Pedagogicznej  w Nowym  Tomyślu.

Kserokopia  sprawozdania  z wyników  kontroli  przeprowadzonej  przez Komisję  Rewizyjną  Rady

Powiatu  Nowotomyskiego  w Poradni  Psychologiczno  - Pedagogicznej  w Nowym  Tomyślu  stanowi

załącznik  nr 15  do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że sprawozdanie  było  dostępne  na tabletach  i

poprosiła  radnych  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie zgłosił.

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  przyjęła  bez uwag  sprawozdanie  z wyników  kontroli

przeprowadzonej  przez Komisję  Rewizyjną  Rady Powiatu  Nowotomyskiego  w Poradni

Psychologiczno  -  Pedagogicznej  w Nowym  Tomyślu.

8. Sprawozdanie  z działalności  Komisji  Rewizyjnej  za 2020  rok.

Kserokopia  sprawozdania  z działalności  Komisji  Rewizyjnej  za 2020 rok stanowi  załącznik  nr 16

do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że sprawozdanie  było  dostępne  na tabletach  i

poprosiła  radnych  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie zgłosił.

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  przyjęła  bez uwag  sprawozdanie  z działalności

Komisji  Rewizyjnej  za 2020  rok.

9. Interpelacje  i zapytania  Radnych.

Przewodnicząca  poinformowała,  że w  okresie  międzysesyjnym  wpłynęła  jedna

interpelacja  radnego  Adama  Pilca,  w sprawie  uwzględnienia  w budżecie  na rok  2021  inwestycji

przy  drodze  powiatowej  1731P  w miejscowości  Komorowo.

Przewodnicząca  odczytała  przedmiotową  interpelację  i dodała,  że zgodnie  ze Statutem

odpowiedzi  na interpelacje  udzielane  są na piśmie.  Odpowiedź  zostanie  przesłana  do Radnego

oraz  umieszczona  zostanie  na tabletach,  w Biuletynie  Informacji  Publicznej,  a także  na tablicy

informacyjnej  Starostwa  Powiatowego.

Kserokopia  interpelacji  stanowi  załącznik  nr 17  do protokołu.
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Przewodnicząca  zapytała,  czy ktoś  z radnych  chciałby  teraz  złożyć  zapytanie  bądź

interpelację?  Nikt  się nie  zgłosił.

10.  Wolne  głosy  i wnioski.

Przewodnicząca  zapytała,  czy ktoś  z radnych  chciałby  zabrać  głos?

Przewodnicząca  nawiązała  do zapytania  radnego  Sylwestra  Kamyszka  z początku  sesji

i poinformowała,  że panowie  informatycy  zaproponowali,  aby  wszyscy  radni  włączyli  kamery,

by móc  przekonać  się, czy  to  nie  obciąży  systemu.  Przewodnicząca  poprosiła  o włączenie  przez

radnych  kamer  w tabletach.

0 głos  poprosił  Wicestarosta,  który  stwierdził,  że najprawdopodobniej  w  tym  systemie

kamera  uaktywnia  się, kiedy  osoba  zabiera  głos.

Przewodnicząca  zakomunikowała,  że z informacji  uzyskanej  od pana  informatyka

wynika,  że w tym  systemie,  w którym  obecnie  pracujemy  nie ma możliwości  pokazania

jednocześnie  wszystkich  radnych.  Przewodnicząca  dodała,  że system  będzie  zmieniany  i w

przyszłości  będzie  możliwość  widzenia  wszystkich  radnych.

Radny  Sylwester  Kamyszek  odpowiedział,  że zwrócił  uwagę  na to  w trosce  o to,  aby

osoby  uczestniczące  w sesji  były  identyfikowane  jako  radni  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  na  Komisji  padło  pytanie  radnego  Zbigniewa

Markowskiego  dotyczące  sytuacji  epidemiologicznej  w  powiecie  nowotomyskim.

Przewodnicząca  dodała,  że zmienił  się  system  raportowania  zachorowań  i obecny  sposób

raportowana  jest  zaleceniem  odgórnym.  Przewodnicząca  poinformowała,  że Wicestarosta

postarał  się  o informację  na temat  zachorowań  w naszym  powiecie  wg. stanu  na dzień

dzisiejszy  na godzinę  8.00.  Przewodnicząca  odczytała  następującą  informację:

,,Ogólna  liczba  aktywnych  przypadków  -  216,

Osób  w kwarantannie  -  604,

Podział  na gminy:

I. Nowy  Tomyśl 85

212

47

131

41

115

21

61

15

61

7

24

przypadki  aktywne

kwarantanna

przypadki  aktywne

kwarantanna

przypadki  aktywne

kwarantanna

przypadki  aktywne

kwarantanna

przypadki  aktywne

kwarantanna

przypadki  aktywne

kwarantanna

ll.  Opalenica

lll.  Zbąszyń

IV.  Lwówek

V.  Kuślin

VI. Miedzichowo

Od początku  pandemii:

zachorowania  2624,

zgony  54

ozdrowieńcy  2354"
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Na  zakończenie  Przewodnicząca,  w  imieniu  swoim,  jak  i Zarządu  Powiatu

Nowotomyskiego,  złożyła  życzenia  świąteczne  wszystkim  radnym,  pracownikom  Starostwa

Powiatowego  i jednostek  organizacyjnych  Powiatu,  pracownikom  Urzędów  Gmin,  rodzinom

radnych  oraz  wszystkim  mieszkańcom  Powiatu.

11.  Zamknięcie  XXIII  sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Przewodnicząca  poinformowała,  że kolejna  sesja  Rady  Powiatu  planowana  jest  w dniu

30 grudnia  br.

Przewodnicząca  o  godz.  14.00  zamknęła  obrady  XXIII  sesji  Rady  Powiatu

Nowotomyskiego.

Nagranie  obrad  XXIII sesji Rady Powiatu  stanowi  załącznik  nr 18  do protokołu.

PRZEWODNICZĄCA RADY

Renata  Gruszka

Przygotował(a):  Agnieszka  Henicz

Przygotowano  przy  pomocy  programu  eSesja.pl
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